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Abstract (en)
[origin: US4485365A] A removable group of auxiliary switches is mounted on the upper surface (4) of the contactor housing by hinging means (28,
29) and resilient locking (32, 33) placed respectively in the area of the base (8) and of partitions (5) which separate the principal terminals (6). The
group comprises two switches (make and break). Coupling in this manner makes it possible to increase the number of auxiliary switches without
increasing the contactor's frontal or lateral congestion.

Abstract (fr)
Contacteur équipé d'un bloc d'interrupteurs auxiliaires amovible. Le bloc (2) est fixé sur une surface supérieure (4) du contacteur (1) a I'aide de
moyens d'accrochage (28, 29) et de maintien (32, 33) disposés respectivement au voisinage de la semelle (8) et des cloisons (5) séparant les
bornes principales (6), deux interrupteurs ouverture ou fermeture étant placés dans ce bloc. Cette association permet d'augmenter le nombre
d'interrupteurs auxiliaires sans augmenter I'encombrement frontal ou latéral du contacteur.
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